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Aika  17.9.2024 klo 20.00 
Paikka  Meet 
 
Läsnä Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  

Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja)  
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja, ei äänestysoikeutta) 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Saara Mattero (SM, jalostusvaliokunta) 
Liina Kuusela (NN, nuorisovaliokunta) 
Ninni Kullberg (NK, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta)  
Patricia Vikström (PV, jäsen)  
Taru Toikkanen (TT, varajäsen), liittyi kokoukseen klo 20.10 
Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri, ei äänestysoikeutta)  
Pia Ralli (PiR, SIHY:n HUJO-edustaja SRL:ssä , ei äänestysoikeutta) 
 

Poissa Martta Uusitalo (MU, varajäsen) 
Sanna Elfving, SE, SIHY:n Hevosen hyvinvointityöryhmän puheenjohtaja, ei äänestysoikeutta) 
Dan Björklöf (SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestysoikeutta) 

 
ASIAT 

1. Kokouksen avaus 
• SU avasi kokouksen klo 20.01. 

2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 
• Kokous on päätösvaltainen. 

3. Esityslistan hyväksyminen 
• Esityslista hyväksyttiin siten, että talousasiat käsitellään kun MK on tietokoneen äärellä (ei puhelimen kautta 

mukana). 
4. Edellisen kokouksen 9/2024 pöytäkirjan hyväksyminen. 

• Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
5. Talousasiat (MK) 

• Saldo 21 577,84 e 
• Tulos tällä hetkellä n. -21 000 e. 
• Joitain SRL:n tilityksiä puuttuu vielä. 
• Jäsenmäärä on tippunut, kuten myös SRL:n jäsenmäärä. 
• Kannatustuotteiden myynti on ollut huonokatteista. 

• Budjetit 2025 
• Valiokunnilla pitää olla budjettien lisäksi myös toimintasuunnitelmat. 
• Valiokuntien budjetit käytiin läpi. 
• Tarvitaan n. 100 jäsentä lisää kattamaan kuluja, jotta budjetti voitaisiin tehdä sellaisena kuin se 

aluksi oli. -> Tehdään mieluummin realistinen budjetti, jolloin budjetti on miinuksella. 
• Myös SRL:n kannalta on parempi, että budjetti on realistinen. 
• Onko liiton tuki SIHY:lle epäreilu verrattuna muihin lajiliittoihin? 
• SIHY:n pitäisi saada SRL:ltä tukea n. 25 000 e, jotta budjetti olisi plussalla. 

6. Urheiluvaliokunta (NK) 
• UV päättänyt 4.9.2024 kokouksessaan SM-kilpailujen karsintarajat  ja suomenmestaruusluokat sekä 

lajimestaruusluokat. 
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• Vuonna 2025 SM-kilpailuissa ovat mukana suomenmestaruusluokat T1, T2, V1, F1, P1, PP1 ja 

P2 sekä lajimestaruusluokat T5, T6, V3, F3 ja P3.  
• Karsintarajat luokittain: 

Suomenmestaruus Seniorit Nuoret Juniorit 
V1, T1 5.6 5.4 4.7 
F1 5.1 4.5 4.2 
T2 5.6 5.0 4.4 
Lajimestaruus    
T5, T6, V3 5.4 5.1 4.6 
F3 4.8 4.3 4.0 

 

• Yksilöluokista voi kvaalautua vain yksilöluokkiin vähintään aluetason kilpailuista. Rajan ylitys 
yhdessä yksilöluokassa antaa oikeuden osallistua kaikkiin yksilöluokkiin SM-kilpailuissa. 

• Ryhmäluokkiin voi karsiutua kaikista saman tason tai vaikeammista ryhmäluokista (ei siis T8- ja 
V5-luokista) vähintään aluetason kilpailuista. Rajan ylitys yhdessä ryhmäluokassa antaa 
oikeuden osallistua kaikkiin ryhmäluokkiin SM-kilpailuissa. 

• Ainoastaan passilajiin tai -lajeihin ilmoittautuvien ratsukoiden tulee olla osallistunut kuluvan 
kilpailukauden, eli vuoden 2025 kevään aikana, vähintään yhteen viralliseen passiluokkaan ja 
saavuttanut hyväksytyn suorituksen. 

• Jos rajat on ylitetty askellajiratsastuksen SM-kilpailuissa 2024 tai syksyllä 2024 virallisissa 
kilpailuissa, ratsukolla on oikeus osallistua SM-kilpailuihin vuonna 2025. Ratsukon on kuitenkin 
kuluvan kilpailukauden aikana, eli vuoden 2025 kevään aikana, osallistuttava vähintään yksiin 
virallisiin kilpailuihin. 

• Urheiluvaliokunta seuraa tiiviisti kilpailutuloksia ja pidättää oikeuden laskea rajoja tarvittaessa 
kevään 2025 aikana, mikäli tilastot tätä tukevat. 

• -> johtokunta tukee UV:n esitystä. Sovittiin, että Hevosen hyvinvointityöryhmä ottaa kantaa eri 
ryhmäluokkiin osallistumisesta ja SU ottaa asian esille myös NIHC-kokouksessa. Asia myös 
otetaan esille myös ratsastajien iltateellä (PiR). 

• Aluemestaruuskilpailujen järjestäminen ml. pisterajat päätetään 30.9.2024 järjestettävän 
paikalliskerhokokouksen jälkeen.  

• Palautekysely vuoden 2024 aluemestaruuskisoista – UV tekee yhdessä järjestävän 
paikalliskerhon kanssa. 

• Maajoukkuejohtaja ja -koordinaattorihaku 2025 
• Julkaistu 4.9.2024. 
• Toistaiseksi ei ole tullut vielä yhtään hakemusta. 

• GK-sääntökoulutus (TT) - Ei uutta. 
• Eläinkuljetuslupa SIHY:lle - Ei uutta. 
• UV/maajoukkueen johdon tekemä palautekysely PM-ratsukoille – on tehty, löytyy Drivestä (Forms). 
• Johtokunnan tekemä maajoukkuejohtoa koskevan palautekysely - SU on saanut viimeiset vastaukset tänään.  

7. SM-kisat 11.-14.7.2024 (PV&KA) 
• Budetti vs toteuma, ei vielä valmis. 
• Palautekyselyn yhteenveto. Drivessä. 
• Vuoden 2025 SM-kisojen aikataulun voisi tehdä UV. 
• SM-kisaohjeistuksen päivitys 

• PV varaa kokouksen UV:n kanssa, jossa käytäisiin päivitystarpeet läpi. 
8. Jalostusvaliokunta (SM) 
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• Virtuaalinen maitovarsa näyttely 1.-15.9.2024, jatko kuukauden syyskuun loppuun saakka. 

• Tuomarit: Maiju Varis ja Jenni Kurki 
• 2024 jalostusnäyttelyn budjetti vs. toteuma. 

• 999,33 e plussalla 
• Jalostusnäyttely 2025 

• Ajankohdaksi ehdotetaan kesäkuun viimeinen viikonloppu 28-29.6.2025. 
• SM laittaa asian eteenpäin FEIF:lle. 

• Vuonna 2025 varsoja mahdollisesti syntymässä vain alle 50. 
9. Koulutusvaliokunta (JTR) 

• Kaksi uutta FEIF 1 -ohjaajaa on valmistunut Kaustisilta: 
• Johanna Vaurio-Teräväinen 
• Ritva Moilanen 

• Passikurssi edelleen suunnitteilla. 
10. PR-valiokunta (KA) 

• Lehti 
• Postituskulut nousevat +9%. 
• Digilehteä on mietitty, mutta asia jätetään hautumaan. 

• LK: vastaavan kokoisilla yhdistyksillä ei ole vastaavaa satsausta lehtiin kuin meillä. 
Monilla on kuitenkin digijulkaisuja. 

• KA ja HL selvittävät painokustannuksia yhdessä päätoimittaja K. Carlsonin kanssa. 
• Mainosmyyjiä haetaan julkisella haulla. 

• Haussa myös tiedottaja ja sponsorihankkija. 
• HIHS 

• PR-valiokunta ehdottaa: Emme tee 5 minuutin lauantaiaamun lasten matinea -näytöstä tänä 
vuonna. 

• Johtokunta kannattaa PR-valiokunnan ehdotusta. 
• Satulansovituswebinaari -tilanne 

• Ajankohdaksi on päätetty 15.10.2024, alkaen klo 18.30. 
• Sponsori löytynyt, joten seminaari voidaan pitää maksuttomana. 
• Eveliina Aurora Marttisdóttir vetää webinaarin. 
• Vain jäsenille! 

• Kaksi webinaaria suunnitteilla vielä tänä vuonna. 
• Maksuttomia jäsenille. 
• KA vetää itse kehonhuoltowebinaarin. 
• Toisen vetäjä ja aihe vielä auki. 

• Teltta-asia – siirtyy keväälle. 
• Icelandairilta sponsorointina teltta? 

11. Nuorisovaliokunta (LK) 
• Young Leaders -tapahtuma Tukholmassa 4.-6. lokakuuta 

• Osallistuja: Viivi Kallio 
• Ilmoittautuminen tehty. 
• Hän tulee mukaan myös NV:n toimintaan. 

Edellisessä kokouksessa (9/2024) kirjatut asiat aiheesta: 

• 18-26 v. nuorille aikuisille. 
• Osallistujilla pitää olla jotain tietoa paikallisesta islanninhevosyhdistyksestä, ts. SIHY:stä. 
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• Kilpailemiseen liittyvä tapahtuma suunnitteilla. 
• NV:n puheenjohtajaksi olisi hyvä saada nuori henkilö. 

12. Hevosen hyvinvointi -työryhmä (SE) 
• Koulutusvaliokunta on lähettänyt koulutusmateriaalit työryhmälle. 
• Työryhmän toiminta jatkuu ensi vuonnakin. SM jättäytynee ryhmästä pois. 

13. Yhteistyöjärjestöt 
• SRL 

• DB ei ollut kokouksessa 
• 26.9. on lajikomiteoiden koordinointikokous. 

• FEIF 
• 3.9. oli puheenjohtajien kokous. SU jakanut muistion johtokunnan FB-ryhmässä. 

• ESRA 
• ESRA:n koulutustuki Hestneistin Kilpailutoiminnan -perusteet kurssin järjestämistä varten. 
• Asiaa kysytty muilta paikalliskerhoilta paikalliskerhoryhmässä FB:ssä. Paikalliskerhot ovat 

puoltaneet asiaa. 
• Johtokunta laittaa asian eteenpäin. NK kysyy asian etenemisprosessista Anita Kaakkolalta. 

• NIHC 
• NIHC-workshop 5.-6.10.2024 

• SU ja PiR edustavat SIHY:ä. 
• Lennot varattu. 

• UV:n nostot NIHC workshopiin: 
• Passilippujen värit: Nyt PM-kisoissa oli hienosti punainen ja valkoinen ja se on helpompi 

väriyhdistelmä kuin vihreä ja punainen. Jopa 8 %:lla miehistä on jonkin asteista 
punavihervärisokeutta. 

• Hevosten hyvinvointi tuomarityöskentelyn näkökulmasta: Lisää yhtenäistä koulutusta 
tuomareille, jotta hevosten hyvinvointiasioita voidaan ja uskalletaan huomioida 
pisteytyksessä. Sen lisäksi, että koulutusta tarjotaan FEIF-seminaareissa FEIF-
tuomareille, olisi hyvä tarjota esimerkiksi kerran vuodessa vaikkapa virtuaaliseminaaria 
kaikille tuomareille paikalliskerhotasolta lähtien ja niin, että eri maiden tuomareita olisi 
samassa seminaarissa. 

• Onko muissa maissa koettu säännöissä sallitut päivittäiset starttimäärät olevan 
ongelmallisia hevosen hyvinvoinnin näkökulmasta? 

14. Syyskokous 2024 
• Ajankohta 30.11.2024 
• Paikka: Hybridikokous, mutta fyysinen paikka vielä avoin. 
• Taloustilannetta korostetaan talousarviossa jäsenistölle. 
• LK ei asetu uudelleen ehdolle NV:n puheenjohtajaksi. 
• Edellinen kokous (9/2024): Erovuoroiset: vara pj (TN ei asetu ehdolle), sihteeri (VA voi asettua uudelleen 

ehdolle), nuorisvaliokunnan pj, urheiluvaliokunnan puheenjohtaja (NK voi asettua uudelleen ehdolle). 
15. SIHY:n säännöt 

• Sääntömuutokset (SM) 
• SU ja SM katsovat vielä muutokset läpi. SM tekee seuraavan version säännöistä.  

Edellisessä kokouksessa (9/2024) keskusteltua ja päätettyä: 

• SM esitteli muutokset, jotka nojautuvat päivitettyyn yhdistyslakiin. Dokumentissa keltaisella 
merkityt muutokset ovat jo viime syyskokouksessa hyväksyttyjä muutoksia. 



    
Suomen Islanninhevosyhdistys ry 

Johtokunnan kokous 
 10/2024 muistio 

 
• SM erityisesti halusi ottaa esille yhdistyksen mahdollisuudet erottaa jäsenistöä -kohdan 

säännöissä. Kokouskutsu-kohtaan SM lisäsi sähköpostikutsun mahdolliseksi 
kutsumismuodoksi. SM korjannut myös kirjoitusvirheitä. 

• Muutokset pitää vielä hyväksyttää syyskokouksessa. Siten dokumentti pitää esim. liittää 
kokouskutsuun. Nämä voisi niputtaa kahteen eli kielelliset ja ns. oikeat muutokset. 

• PRH:n sääntöihin tehtävä ne muutokset, jotka on jo hyväksytty. 
• Dokumentti löytyy Drivestä  

16. Suunnittelupäivä su 27.10.2024 
• Focus ja tavoitteet: budjetti. 

17. Muualla päätetyt asiat 
• Tukianomus ESRA:lle. Ks. kohta 13. 

18. Muut asiat 
• Varaston siirron tilanne (KA) – ei uutta. 

19. Seuraava kokous 
• SIHY johtokunta 11/2024 15.10.2024 Meet klo 20.00 

20. Kokouksen päättäminen 
• SU päätti kokouksen klo 22.56. 

 
 
 
 

 

 


